
Zápis byl stažen z původních starých webových stránek. 
Anonymizováno dle zákona č.101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů. 

Zpráva ze zasedání ZO ze dne 31.03.2004, v 19:00 hod. 
  
přítomni starosta p. B.Hnulík 
  zástupce  p. M.Jordán 

  členové ZO  pí S.Kalašová, pí J.Julínková, p. M.Durek, p. J.Vávra 

Program: 

1. Zvolení zapisovatele a ověřovatele zasedání zastupitelstva obce. 
2. Schválení programu ZO. 
3. Schválení rozpočtu na rok 2004. 
4. Schválení záměru obce odprodeje pozemků na zarovnání cest p.č.208/2,155/5,1035/4,136,83 

a16/1. 
5. Informace o hospodaření MŠ. 
6. Informace o provedené revizní kontrole. 
7. Informace o provedeném auditu krajským úřadem. 
8. Příspěvek na postižené děti. 
9. Schválení vyhlášky o provozování hřbitova. 
10. Informace o schváleném územním plánu. 
11. Informace o odkoupené pohledávce. 

  
Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo tyto body:     

1. Paní Julínková a pan Vávra zvoleni zapisovatelé a ověřovatelé zasedání ZO 
hlasování: ano: 6 ne: 0 zdržel se: 0  
2. Hlasování o programu ZO 
hlasování: ano: 6 ne: 0 zdržel se: 0     

3. Schválení rozpočtu obce na rok 2004 
hlasování: ano: 6 ne: 0 zdržel se: 0     

4. Schválení záměru obce odprodej výše uvedených pozemků 
hlasování: ano: 6 ne: 0 zdržel se: 0     

5. Informace o hospodaření MŠ     

6. Informace o provedení revizní kontroly a vyřazení nefunkčních nebo nedohledaných věcí v majetku ještě 
MNV 
hlasování: ano: 6 ne: 0 zdržel se: 0     

7. Informace o provedení auditu. Úkoly vyplývající ze závěru auditu zpracovat na jednotlivé pracovníky k 
provedení odstranění závad 
hlasování: ano: 6 ne: 0 zdržel se: 0     

8. Schválen příspěvek pro postižené dítě na každou organizaci částkou 1500,- Kč 
hlasování: ano: 6 ne: 0 zdržel se: 0     

9. Schválení vyhlášky o provozování hřbitova 
hlasování: ano: 6 ne: 0 zdržel se: 0     

10. Informace o schváleném územním plánu 
    

11. Informace o pohledávce obce. Mgr.Martin Pecháček 
  

Diskuze: 

p. Voldráb vyžadoval zápis ZO ke schválení ručení za jim otevřený úvěr, jištění úvěru majetkem obce. 
Ke dluhu obce se hlásí. 
Odpověď: Mgr.Pecháček, P.Jordán 

p. Vykysalý se opět dotazoval proč obec nezačala jednat dříve. 
Odpověď : KB a Konpo žádalo stále celou částku zaplacení tj. jistinu a příslušenství. p.Voldráb stále 
hledal vhodného společníka. 
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pí Hromadová uváděla zápisy na www stránkách. 

p. Vykysalý na vlastní žádost odstoupil z kontrolně revizní komise pro její malou výkonnost v kontrolní 
činnosti. 
Odpověď: ZO bude nuceno doplnit tuto komisi a osloví občany obce,kteří se již k této činnosti hlásili. 

pí Svobodová opět žádala odvodnění části obce u jejího bydliště. 
Odpověď: tato činnost je odvislá od průchodnosti přes pozemek chatařů. Zatím je vše v jednání. 

p. starosta ještě informoval o vyměřování vedení pro vodu a kanalizaci, která by se měla v obci 
realizovat. Vše záleží na akci regionu Jih.  

 


